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Věc :  Dotazy a přání občanů – odpovědi.

Občané Miletína mají možnost napsat svá přání a dotazy do ,,Krabičky přání“ v infocentru
Mateřídouška. Dovolte abych se pokusil odpovědět. I nadále můžete své nápady,připomínky
atd. vkládat do krabičky v trafice. 

1. Celkem  dvanáct  respondentů  vyslovilo  přání  na  novu  tělocvičnu.  V  Miletíně  se  v
současné  době  nachází  dvě  tělocvičny,  jedna  v  základní  škole(která  je  malá  a  slouží
především škole, druhá je pak v budově sokolovny). Tato tělocvična, tak jako celá budova je
ve velmi, velmi špatném technickém stavu. Před dvěma roky se podařilo městu Miletín
budovu sokolovny zakoupit od České obce sokolské a otevřela se tak cesta k podání žádosti
o dotaci na kompletní rekonstrukci budovy sokolovny. Z tohoto důvodu byl také vypracován
projekt a na jehož základě byla podána žádost o dotaci na Ministerstvo školství tělovýchovy
a  mládeže.  Nyní  jenom  s  napětím  čekáme,  jak  dopadneme.  No  uvidíme,  necháme  se
překvapit. Pokud by dopadla naše žádost kladně, začalo by se s rekonstrukcí ještě v tomto
roce.  V  případě,  že  budeme  neúspěšní,  bude  záležet  na  rozhodnutí  zastupitelstva,  jak
pokračovat dále.Jedním z řešení je postupná rekonstrukce sokolovny.

2. Bezbariérový přístup k lékaři. Ano toto je opravdu velký problém našeho města. Záměrem
města  bylo,  přestěhovat  ordinaci  praktického  lékaře  do  stávající  ordinace  pediatrie  a
gynekologie a naopak. K praktickému lékaři chodí většinou lidé nemocní, starší atd. Prostě

pro  ně  jsou schody překážkou.  Bohužel  náš návrh  neprošel  a  to  jak  ze  strany ředitele
nemocnice Hořice,  tak ze strany praktického lékaře MUDr. Hlaváčka. Další možností je
vybudování výtahu v budově stávající ordinace praktického lékaře. Ze dvou důvodu je však
toto řešení zatím nemožné. První z důvodu je ten, že vybudování výtahu do prvního patra je
velmi finančně náročné. Miletín prostě na to nemá peníze. Druhý důvod je ten, že praktický
lékař pan MUDr. Hlaváček má již delší dobu záměr otevřít svoji novou ordinaci v budově
bývalé fary. Pokud by k tomu došlo, vybudování výtahu by pak bylo vyhozenou investicí.
Jiné  vhodné  prostory,  kde  by  mohla  být  vybudována  nová  ordinace  z  bezbariérovým
přístupem však město nemá.  Doufejme však, že se povede tento skutečně velký problém
vyřešit ke spokojenosti všech zúčastněných stran.

3. Připojení  Trotinky a Horek na čističku odpadních vod.  V nedávné době  proběhla v
Miletíně akce ,, Čistá Cidlina“ díky níž byl Miletín kompletně odkanalizován a vybudována
čistírna odpadních vod. Zde je nutné upozornit, že město Miletín nevlastní a ani neprovozuje
vodovod a kanalizaci, to je náplní VOS a.s Jičín. Ta také byla příjemcem dotace na tuto
akci. Původně v rámci této akci bylo počítáno jak s Horkama, tak s Trotinkou. Bohužel v
rámci šetření, tyto dvě části z akce vypadly a to i přes snahu a tlak  města Miletín, aby tomu
tak nebylo.  Zda tedy někdy bude Trotinka a Horka napojena na kanalizaci  je pouze na
rozhodnutí VOS a.s. Jičín, kde samozřejmě velkou rolí bude hrát dostatek financí.  

4. Cyklostezku (chodník) na Trotinku a Horka. Chodník na Horkách. Zde máme dobrou
zprávu. Miletín se podaří propojit s Trotinkou již v letošním roce a to vybudováním 
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chodníku po levé straně směrem k Trotince od firmy Velich až k domu  č.p 321. Tím dojde
k propojení Miletína s Trotinkou a k zvýšení bezpečnosti chodců.  Vzhledem k tomu, že
pozemek na kterém má být vybudován nový chodník je majetkem Královéhradeckého kraje,
zažádali jsme o jeho bezúplatný převod v čemž nám bylo vyhověno. Nyní ještě musí být
vypracován  projekt  a  pak  již  nic  nebude  překážet  k  vybudování  tohoto  spojovacího
chodníku. Co se týká  chodníku na Horkách,  tak je  to dobrý nápad a budeme se tímto
návrhem vážně zabývat. Nejdříve je nutné věc projednat na zastupitelstvu. V případě,  že
bude vysloven souhlas, budeme jednat z majitelem pozemků, což je Královéhradecký kraj.

5. Výsadba stromů a alejí okolo silnic a pěších cest. Co se týká výsadbu stromů okolo silnic,
tak to je záležitost SÚS Královéhradeckého kraje, který však vzhledem k nedostatku financí
se ani nestará o již vysázené aleje. Co se týká alejí okolo našich cest, tak v letošním roce,
chceme doplnit alej březovou u naučné stezky, dosázet lipovou alej nad Miltexem, tak aby
se Miletín spojil se současnou alejí. Budou doplněny duby za uschlé stromy v dubové aleji
na naučné stezce K.J.Erbena. Postupně také nahrazujeme staré a nemocné lípy na náměstí a
na cestě k zámku.

6. Park  na  vycházku  a  posezení  (oplocený,  aby  nebyl  přístupný pro  volně  pobíhající
zvířata). V letošním roce budeme postupně rekonstruovat park první a druhé světové války
v ulici Jiřího z Poděbrad. Do budoucna budeme budovat sportovní a oddechový areál na
louce před koupalištěm, který by měl být i oplocený. Máme také již zpracovanou studii na
vybudování parku před továrnou Miltex. Zde se však zatím marně snažíme o převod dvou
pozemků ve vlastnictví Pozemkového fondu ČR do majetku města Miletín.

7. Zákaz parkování vozidel u kostela a u věže.  Do tohoto prostoru je zákaz vjezdu vyjma
účastníků  církevních obřadů  a obyvatel  zde trvale bydlících.  Bohužel však zde parkují  i
řidiči, kteří nerespektují zákaz vjezdu. To však nedokážeme nijak ovlivnit. 

8. Prostor v okolí školy. Zde již letos dojde k první změně a to zřízení školní naučné zahrady.
Co se týká dalšího okolí  školy,  tak se pokoušíme získat dotaci  na vybudování dětského
hřiště atd.

9. Bowlingová místnost. Město Miletín nemá záměr vybudovat bowlingovou místnost.
10. Aby  jezdil  lepší  autobus.  To  jaký  jezdí  autobus  je  zcela  v  kompetenci  firma,  která

provozuje autobusovou dopravu. 

Nosek Miroslav
 starosta města Miletín  

                                                                         
                                                    

        
                                                  

                                
 


